

**To: Bahrain Bourse;**

The Bank of Bahrain and Kuwait BSC would like to announce the following information:

**Election of Chairman of the Board and Changes on the Board of Directors**  
**انتخاب رئيس مجلس الإدارة وتغييرات في مجلس الإدارة**

يعلن بنك البحرين والكويت عن الإفصاح عن معلومات المبين تفاصيلها أدناه:

Date	27 March 2024	27 مارس 2024	التاريخ
Company Name	Bank of Bahrain and Kuwait BSC ("BBK")	بنك البحرين و الكويت ش.م.ب.	إسم الشركة
Trading Code	BBK	BBK	رمز التداول
Subject	Election of Chairman of the Board and Changes on the Board of Directors	انتخاب رئيس مجلس الإدارة وتغييرات في مجلس الإدارة	الموضوع
Material Information	<p>Bank of Bahrain and Kuwait BSC (BBK) announces the election of Mr. Tariq Al-Saffar as the new Chairman of the Board of Directors following a meticulous discussion and election process, conducted with the full support of both Shareholders and the Board of Directors in compliance with all applicable requirements. We extend our best wishes to Mr. Al-Saffar for continued success on the Board in his new role. BBK announces the resignation of Mr. Mohammed Abdulrahman</p>	<p>يعلن بنك البحرين والكويت ش.م.ب (BBK) عن انتخاب السيد طارق الصفار رئيساً جديداً لمجلس الإدارة بعد عملية نقاش وانتخاب دقيقة تمت بدعم كامل من المساهمين ومجلس الإدارة والامتثال لجميع المتطلبات المعمول بها. ونتقدم بأطيب تمنياتنا للسيد الصفار بالتوفيق المستمر في مجلس الإدارة في منصبه الجديد.</p> <p>كما يعلن بنك البحرين والكويت عن استقالة السيد محمد عبدالرحمن حسين، عضو مجلس الإدارة الموقر، من منصبه لأسباب شخصية. يود مجلس الإدارة أن يعرب عن خالص تقديره لمساهمات السيد</p>	المعلومات الجوهرية

	<p>BBK announces the resignation of Mr. Mohammed Abdulrahman Hussein, a valued member of the Board of Directors, from his position due to personal reasons.</p> <p>The Board wishes to express sincere appreciation for Mr. Hussein's effective contributions to the Bank's development and growth. His tenure on the Board of Directors will be deemed to conclude on March 27, 2024.</p> <p>Furthermore, in compliance with the Bahraini Commercial Companies Law No. 21 of 2001, Article 179, regarding vacancies in the Board of Directors, we announce the appointment of replacements for the departing members.</p> <p>Following the resignation of Mr. Murad Ali Murad and Mr. Mohamed A. Rahman Hussain, we welcome Mr. Munther Al-Kooheji and Dr. Ghaneya Mohsen Al-Durazi to the Board. We extend our congratulations to both new members and wish them success in their upcoming responsibilities.</p>	<p>الإدارة الموقر، من منصبه لأسباب شخصية.</p> <p>يود مجلس الإدارة أن يعرب عن خالص تقديره لمساهمات السيد حسين الفعالة في تطوير البنك ونموه. ومن المقرر أن تنتهي فترة عضويته في مجلس الإدارة في 27 مارس 2024.</p> <p>علاوة على ذلك، وامتثالاً لقانون الشركات التجارية البحريني رقم 21 لسنة 2001، المادة 179، بشأن المناصب الشاغرة في مجلس الإدارة، نعلن عن تعيين بدلاء للعضوين المستقيلين بعد استقالة السيد مراد علي مراد والسيد محمد عبدالرحمن حسين، نرحب بالسيد منذر الكوهجي والدكتورة غنية محسن الدرازي في مجلس الإدارة. ونتقدم بالتهنئة للعضوين الجديدين ونتمنى لهما التوفيق في مسؤولياتهما القادمة.</p>	
--	--	--	--

<p><b>Impact on Financial Position</b></p>	<p>N/A</p>	<p>لا يوجد</p>	<p>الأثر على المركز المالي</p>
<p><b>Previous relevant disclosures (if any)</b></p>	<p>Bank of Bahrain and Kuwait (BBK) BSC announces the resignation of Mr. Murad Ali Murad, Chairman of the Board of Directors, from his position due to personal reasons. His tenure as Chairman will conclude on March 27, 2024, following</p>	<p>يعلن بنك البحرين والكويت (BBK) ش.م.ب. عن استقالة السيد مراد علي مراد، رئيس مجلس الإدارة من منصبه في مجلس إدارة البنك لأسباب خاصة. وستنتهي رئاسته لمجلس الإدارة في 27 مارس 2024، بعد اجتماع الجمعية العامة القادم. ويعمل مجلس الإدارة على تحديد رئيس لمجلس الإدارة لقيادة البنك في المستقبل.</p>	<p>إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)</p>

**BBK****بنك البحرين والكويت**

	<p>the upcoming General Assembly meeting. The Board is actively engaged in the process of appointing a Chairperson of the Board of Directors who will be leading the bank into the future. The newly appointed chairperson is scheduled to commence duties after the General Assembly meeting on the specified date</p> <p>Mr. Murad Ali Murad played a pivotal role in the Bank's achievements over the past years, contributing significantly to its development and the growth of the banking sector in the Kingdom of Bahrain. He has been instrumental in nurturing Bahraini talents for leadership roles and has achieved numerous milestones. The Board, representing the Bank and all its staff, extends its best wishes to Mr. Murad, for continued success in future endeavor</p>	<p>من المقرر أن يبدأ الرئيس الجديد مهامه بعد اجتماع الجمعية العامة في التاريخ المذكور اعلاه. وكان للسيد مراد علي مراد دوراً محورياً في إنجازات البنك خلال السنوات الماضية، حيث ساهم بشكل كبير في تطوره ونمو القطاع المصرفي في مملكة البحرين. وقد كان له دور فعال في رعاية المواهب البحرينية لتولي مهام قيادية وحقق العديد من الإنجازات الأخرى.</p> <p>ويتقدم مجلس الإدارة، بالنيابة عن البنك وجميع موظفيه، بأطيب تمنياته للسيد مراد بمواصلة النجاح في مساعيه المستقبلية.</p>	
--	---	--	--

<b>Name</b>	Ahmed A. Qudoos Ahmed	أحمد عبدالقدوس أحمد	<b>الإسم</b>
<b>Title</b>	Head of Group Corporate Secretariat	رئيس أمانة سر المجموعة	<b>المسمى الوظيفي</b>
<b>Company Seal</b> ختم الشركة		<b>Signature</b> التوقيع	
			